

理工研究國際期刊

第三卷第一期

目次

智財權於企業內部協同研發之研究-探討 IP 管理核心模組	吳俊德、黎春林、辛玉蘭...1
地方政府以研發聯盟策略推動產業創新之新角色－以南台灣紡織研發聯盟為例	辛玉蘭、殷世熙、鄧量元、徐子婷...13
高階經營團隊國際經驗異質性與組織績效之研究--探討團隊行為整合為調節效果	曹瓊文、陳世哲、林怡君、廖宏杰...25
台灣發光二極體產業之發展歷程：國家創新系統之觀點	劉子歆、黃泓瑜...37
綠色產品之消費者購買意願探討:以消費性太陽能產品為例	林懿貞、陳順銘、吳俊德...55
醫院檢驗結果網路查詢系統民眾使用行為之研究	吳祥欽、劉哲宏、林懿貞、楊淳貽...83
透過 RFID 系統修正警察巡邏勤務模式及員警接受程度之探討	林逸新、劉哲宏、郭品好...103

International Journal of Science and Engineering

Volume 3, NO.1

CONTENTS

Intellectual Property in Inter-firm R&D Collaboration, an Examination on the Role of IP Management Core Components	Chunte Wu , Le Xuan Lam and Yulan Magnolia Hsing...1
New Role of Local Government for Industry Innovation Through R&D Alliance Strategy: A Case Study of STTRA	Yulam-Magnolia Hsing, Shih-Hsi Yin, Liang-Yuan Teng, and Tzu-Ting Hsu...13
Exploring Effects of Team Behavioral Integration on Top Management Team International Experience Heterogeneity – Firm Performance Relationship	Chiung-wen Tsao, Shyh-jer Chen, I-Chun Lin, and Hung-chieh Liao...25
The Development Process of the LED industry in Taiwan: A Perspective of National Innovation System	Tzu-Hsin Liu and Hung-Yu Huang...37
A Study on Consumer’s Desire of Green Product: A Case Study of Consumer Solar Products	Yichn Lin , Shun-Ming Chen and Chunte Wu...55
The Research of the Usage Behavior of Hospital Web Access Laboratory Result	Hsiang-Chin Wu, Che-Hung Liu, Yichen Lin, Chun-Yi Yang83
The Research of Police Patrolling Duty Mode and Police Officers to Accept a Degree of Amendment through the RFID System	Yi-Hsin Lin, Che-Hung Liu, and Ping-Yu Kuo...103